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Memo 

  

Nummer DOC-19-158697 

Zaaknummer Z-19-062482 

Documenttype Adviesformulier - Intern 

Datum 4 juni 2019 

Aan College 

Onderwerp Advies Portefeuillehoudersoverleg ABZ 12 juni 2019 

1. Ontvangst en rondleiding in de Drommedaris       

2. Start vergadering          

3. Opening, mededelingen en ingekomen stukken  

 

4.  Conceptverslag en openbare afsprakenlijst van 3 april 2019 

Voorstel:  Vaststellen van het verslag en de afsprakenlijst en de afsprakenlijst publiceren op 

de website. 

Advies:  Vaststellen conform voorstel, met de opmerking dat het voorstel voor de 

Veteranendag inclusief een begroting met een taakstellend budget, op de agenda 

van deze vergadering ontbreekt. 

 

5. Proces Pact van Westfriesland 

Bestuurlijk trekkers Jan Nieuwenburg en Gertjan Nijpels geven een mondelinge toelichting op:  

a. Terugblik op lokale besluitvorming in de raden 

b. Vooruitblik op proces komende maanden 

c. Regionale raadsledenbijeenkomst 12 juni 

d. Concept-projectplan Pact van Westfriesland 7.1* 

e. Terugblik op het VNG-congres in Barneveld 

 

Advies/informatie: 

a. Het Pact wordt op 6 juni a.s. in de gemeenteraad van Medemblik besproken. Tijdens de 

oriënterende commissie sprak de stichting ‘Wat de Westfries wil’ in. Zij benadrukken 

betrokken te willen zijn bij de uitwerking van het uitvoeringsplan. Het belang van 

participatie (met inwoners) wordt steeds benadrukt door onze gemeenteraad. Wellicht kun 

je dit benoemen. 

b. Wij werken de komende maanden toe naar een uitvoeringsprogramma. De 

opdrachtformulering om te komen tot het uitvoeringsprogramma is als bijlage bijgevoegd 

(zie agendapunt d).  

c. – 

d. Vanuit Medemblik zijn er een aantal kanttekeningen geplaatst bij het projectplan. De 

kanttekeningen zijn gericht op de beschikbare capaciteit, de opdrachtverlening aan het 

regioteam en de betrokkenheid van alle domeinen. Er is hierover gesproken met de 
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ambtelijk opdrachtgever. Onze capaciteit is beperkt. Daarnaast heeft het regioteam geen 

formele status of opdracht in relatie tot het Pact. In de opdracht aan het regioteam (d.d. 

april 2018) staat het volgende: een rol te spelen bij het Pact van Westfriesland. Tot slot is 

het sociaal domein nog niet (goed) betrokken bij het regioteam. Wellicht kun je de 

volgende vragen stellen: 

Wat is de status van het projectplan? Wat wordt er nu aan de portefeuillehouders ABZ 

gevraagd?  

Hoe borgen wij de integraliteit van alle domeinen (binnen het regioteam)? 

e. - 

 

6. Stand van zaken lobby  

Jan Nieuwenburg zit namens u in het bestuurlijk lobby-overleg NHN. De heer Nieuwenburg praat u 

hierover bij.  

 

7.  Regietafel GR-en 

Voorstel: Er is door de gemeente Schagen een voorstel naar de gemeenten in NHN gestuurd met het 

verzoek om een bijdrage voor de Regietafel beschikbaar te stellen. Hierover is gesproken in de 

Westfriese Samenwerkingsdriehoek (burgemeesters, secretarissen en griffiers). Standpunt is om 

deze bijdrage niet beschikbaar te stellen. Er moet eerst gesproken worden over de opdracht en 

inzet. Reden om dit in ABZ aan de orde te stellen.  

 

Advies: De regietafel heeft, ter uitvoering van het Besluit informatievoorziening, een aantal goede 

producten opgeleverd. Wij onderschrijven het standpunt om te spreken binnen het ABZ over de 

opdracht en de daarbij behorende inzet.  

 

8. Regionale financiën 

Voorstel: Ieder jaar maakt de gemeente Hoorn een begroting en jaarrekening voor de regionale 

taken die Hoorn voor de regiogemeenten uitvoert. ABZ heeft de mogelijkheid om hierop een 

zienswijze te geven. De begroting/jaarrekening is nog niet toegestuurd. De secretaris geeft een 

toelichting. Op 11 september kan ABZ dan een zienswijze indienen.   

 

Advies/informatie: De gemeenschappelijke regeling Ondersteuning Bestuurlijke Samenwerking is 

een regeling met een centrumgemeenteconstructie. Hoorn geeft ondersteuning bij algemene 

regiozaken (VVRE, Madivosa en ABZ), de regionale hoor- en adviescommissie voor de behandeling 

van bezwaarschriften op grond van de Huisvestingsverordening (Rehab) en de urgentiecommissie 

huisvestingen en zorgt voor de taken rondom de organisatie van het leerlingenvervoer. Zodra de 

jaarrekening 2018 en begroting 2020 zijn ontvangen, zullen wij een zienswijze voorbereiden voor de 

vergadering van september. 

 

8. Integrale veiligheid    

 Informatie hierover komt uit het OBA Veiligheid.  

 

9. Rondvraag 

10. Lunch gevolg door Burgemeesterskring 


